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1. Kunt u nader beschrijven hoe u gaat monitoren om mogelijke 
misstanden op te sporen en hoe wordt daarop gehandhaafd?

2. Welke instantie zal er handhaven? 
3. Waarop is de inzet van 0,4 FTE gebaseerd? Hoe kan de raad zeker 

zijn dat dat genoeg is?

Antwoorden:

1. Met datagestuurde controles. Als overtredingen zijn geconstateerd 
volgt een proces van handhaven. 

2. Dit wordt uitgevoerd door een toezichthouder van Stadstoezicht.
3. Een schatting, mede gebaseerd op voorbeelden uit andere gemeenten. 

Er is nog geen ervaring opgedaan in den lande hoeveel FTE er 
daadwerkelijk mee gemoeid gaat. De schatting kan daarmee zowel 
naar boven als beneden moeten worden bijgesteld.


